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19 jun 2025 
 

Deel 2-3 
 

(01:02:55 minuten)  
 

Planeet Mars 
Maar de planeet die wij Mars noemen, dat was eigenlijk de hoofdplaneet van dit 

zonnestelsel.  
 

Dus Mars, wat ook een paradijs is, was, ook een grote planeet. Daar zat de 
organisatie, organische, daar is die weer, om van waaruit er dingen besloten 

werden. Klassikaal, dus dat is een kosmische democratie. Maar dan moet je het 

woord democratie weer weghalen. Een gezamenlijke besluitvaardigheid.  
En Mars was daarin de grote planeet die dat was.  

 
En de aarde was één van, net als Venus, één van de grote zusterplaneten.  

 
Dat zijn de locaties waar je, zoals wij hier op de aarde op vakantie gaan, zijn dat de 

plekken waar je helemaal tot rust komt. Het is echt een enorme grote planeet, 
Tarra.  

 
En Mars is vanuit Saturnus, het is via Saturnus is het ontstaan.  

 
Ik heb het nu over de oorspronkelijke realiteit, dus niet over deze realiteit.  

 
Mars is de eerste wereld die is overgenomen, dus toen het nog een paradijs was. 

Omdat daar ook het centrale orgaan zat van alle beslissingen die bij elkaar komen.  

 
Vanuit daaruit is de eerste invasie heeft daar plaatsgevonden. Vanuit die plek is het 

hele zonnestelsel, dat is eigenlijk het hele keizerrijk wat er toen was, zonder een 
keizer bovenin, een hele groot rijk, een empire van mensen, is omver geworpen.  

 
En daarvoor zitten ook nog allerlei andere stukken, maar ik blijft even bij dit 

zonnestelsel. Toen is de aarde is uiteindelijk aangevallen door het rijk, wat vroeger 
het orgaan was, dat de beslissingen samen uitvaardigde van alle levende wezens 

die in de constellatie van dit zonnestelsel met elkaar samenwerken.  
 

Dus de aarde werd eigenlijk verraden.  
 

Tara werd verraden door de machthebbers van een empire die gestationeerd waren 
onder andere op Mars, op ook een paradijs planeet.  

 
De technologie die op hen werd toegepast is uiteindelijk doorgezet met hele grote 

troepenmachten naar de aarde en zijn alle mensen die ook op de aarde leven, Tara, 

zijn onder controle gesteld door dat gigantische grote empire.  
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We praten nu echt over een organisatie die zo groot is, dat je op aardsniveau zul je 
dat nooit terugzien zoals waar wij in leven. Alle mensen op de aarde werden door 

middel van een technologie, werden alle mensen op Tara, ja ik ga het plat zeggen, 
overgenomen, aangevallen, overgenomen en gevangengenomen door middel van 

technologie.  
 

Dus er kwam geen actie bij van dat er een lasso om je heen werd geworpen, even 
ouderwets, of dat je werd opgepakt met een busje of door een voertuig. Maar er 

werd technologie toegepast waardoor het menselijk bewustzijn op Tara door 
parasitaire intelligentie in één klap werd het menselijk bewustzijn gefragmenteerd, 

wat we vandaag wel eerder hebben benoemd.  
 

En van daaruit is er een controle-staat ontstaan op Tara. Die, waarbij de mensen 
van Tara, niet alle mensen zijn daar nog in, er zijn een heleboel mensen ook uit 

vrijgekomen. Er zijn hele grote clashes geweest, en hele grote galactische oorlogen 

zijn er geweest, hele grote bevrijdingsgroepen, her en der zijn wel eens wat boeken 
gepubliceerd daarover, dat de aarde geprobeerd werd bevrijdt te worden.  

 
En uiteindelijk zijn er dus wat zones ingedeeld gebleven. Waarin de mensen die in 

die zones leefden, onder invloed bleven staan van die technologie. En die 
technologie die doet eigenlijk, die doet iets in de zin van dat je, ehm dat er een 

machine, een computer, een machine, het is een entiteit die in je komt die zoveel 
ruimte neemt dat je niet meer kunt weten wie je bent.  

 
En hier op de aarde noemen we dat geheugenverlies. Maar het is niet geheugen. 

Het is een ruimte die wordt ingenomen. Hè dus hetzelfde wat we hier op de aarde 
dus meemaken. Dat je merkt van, goh, ik kan doordat mijn ruimte wordt 

ingenomen door iemand anders kan ik eigenlijk mezelf niet ervaren.  
 

Dat is precies hetzelfde wat toen is gebeurd. Die machthebbers, die zijn 

operationeel. Het grootste deel van Tara kwam vrij, werd vrijgemaakt.  
 

En het kleine deel, vanwaar ik naar refereer, dat is een zone, dat is een sectie. En 
die zone, de mensen die in die zone operationeel zijn, ge-her-programmeert, die 

mensen die ervaren deze wereld die wij nu ervaren. Dus wij zitten in die sectie.  
 

En omdat te handhaven. Het bekrachtigen, wat is nou eigenlijk een bekrachtiging? 
Bekrachtigen is scheppend-bewustzijn, dus zelf energie scheppen.  

 
En wij doen dat op de aarde voornamelijk door in spiegelwerkelijkheid te leven, in 

ons gevoelens en in onze gedachten. We zijn schuchter om te praten, dat zijn we 
nooit geweest. Dus alles aan emotie wordt omgedraaid hier, en die emotie hou je 

voor jezelf.  
 

En die emotie, dus dat scheppende bewustzijn, dat is de bekrachtiging, die wordt 
gebruikt. En in die netwerken van waarin wij ons nu bevinden, wordt scheppend 

bewustzijn via een negatieve emotie, wat dus niet een duistere emotie is, dus 

alleen een negatieve emotie, en we noemen het negatief omdat het gewoon het 
contrast is, het is in contrast van positief. Maar het is gewoon scheppende trilling, 
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scheppende energie, die wordt gebruikt, die wordt benut om in onze woorden 
kunstmatige, maar het is geen kunstmatige realiteit, maar om dat elektronische 

systeem, dus dat is die zwerm van parasieten, die bewustzijn opnieuw kan inladen 
om die te voorzien van energie, dus van frequentie.  

 
Eigenlijk, via onze negatieve emoties voeden wij eigenlijk de condensators van het 

systeem wat ons in deze situatie houdt.  
 

Dus ik zei tegen die sterrenkundige, dit (verhaal), toen zag hij dus die sterretjes. 
Want dan kan je eigenlijk, dat je denkt van wat is dit nou voor een., als je het heel 

.. bekijkt dan denk je van wat is dit voor een idioot verhaal man, wordt weer 
wakker, pak een goede buslijn en ga lekker naar het park. Zo denken mensen hier, 

en dat is ook begrijpelijk, want het is natuurlijk zo'n absurd verhaal voor de 
meesten, maar dit is wel wat er is gebeurd.  

 

En kijk nu maar gewoon wat er in de wereld allemaal gebeurt. Ik zei tegen die man 
ook; mensen vermoorden elkaar hier, ze schieten elkaars heilige huizen kapot, 

tempels, alles wordt hier vernietigd. Niets, maar dan ook niets wat hier wijst op dat 
het onmogelijk is wat ik hier net heb verteld, dat als ze daartoe in staat zijn, dan 

zijn ze tot alles in staat. En dat is waar we nu mee te maken hebben en achter de 
schermen hebben we dus een veel grotere wereld dan wat we hier zien.  

 
We zijn op dit moment in een experiment wat gehackt is. Terwijl we eigenlijk op 

Tara zijn.  
 

Achter de schermen zijn er allerlei militaire organisaties en er zijn heel veel 
buitenaardse de worden genoemd als aliens.  

 
Maar dat zijn gewoon militaire organisaties, die in opdracht en, en daar zitten ook 

allerlei andere netwerken van intelligenties bij.  

 
Er zitten ook Reptiliaanse-achtige wezens bij.  

 
Maar in opdracht van het empire wat van Mars is, in opdracht van dat empire, en 

dat zijn mensen, gebeurt dit. En dan zijn er mensen die zeggen dan in podcasts, ik 
denk wel dat de buitenaardse al onder ons zijn. Nu vervalt in één klap het hele 

woord buitenaards. Dat is waarom ik net heb gezegd bewustzijnsspiritualiteit moet 
aan de kant. We gaan erachter komen dat er iets heel anders aan de hand is.  

 
We zitten midden in het exposen van een heel groot conflict. Plus, en dat is voor 

mij en voor jou denk ik ook het allerbelangrijkste, er is een antwoord op. Er is een 
antwoord op deze situatie. Niemand kan het ontgaan dat we in een onvoorstelbare, 

repeterende, het repeteert zich constant, in het klein en in het groot, situaties 
zitten van onderdrukking. En we doen ons best, hè. En thuis met de buurman en de 

buurvrouw. En ook hier met elkaar. En elkaar weer vergeven. En er weer in. En de 
herhaling weer. Boem. En weer opnieuw. Lichamelijke klachten onder de loep. 

Hopsa. Geestelijke klachten onder de loep. Ja. En stabiel. Mooi. En boem.  

 
En je wil het niet, en je zegt; het is ook niet zo. Want als je het zegt dan is het zo. 
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Maar het is niet zo want dat is een spiritueel verhaal. Het is een spiritueel verhaal. 
Woorden hebben niet die macht.  

 
Als jouw bewustzijn er is, hebben woorden geen macht.  

 
Als je bewustzijn er is kun je gewoon zeggen wat hier gebeurt. En je moet het 

vaststellen, wat iets moet vastgesteld worden voordat het kan vertrekken. En dat is 
wat wij moeten doen.  

 
En die Blackbox Octopus dat is een hele grote agenda die op dit moment over de 

hele aarde de allerhoogste militaire paraatheid heeft, prioriteit moet ik zeggen, 
prioriteit heeft. Alles-alles-alles wordt in het werk gesteld, en ik zeg het al een 

aantal jaren, alles wordt in het werk gesteld om de maximale hoeveelheid militaire 
conflicten uit te nodigen.  

 

Omdat dat de dekmantel is, het rookgordijn om iets anders te doen.  
 

En dat is niet allemaal alleen maar tegen de mens. Er zijn ook binnen het netwerk 
van, laat ik zeggen militaire organisaties, daar weten ministers van Defensie 

allemaal niks van. Ook meneer Hegseth, Pete Hegseth, ook niet. Die weet dat ook 
niet. Die weet gewoon hoe hij goed kan presenteren bij Fox News. En die kan heel 

goed zijn buikoefeningen doen, dat soort dingen. En die kan heel goed debaten, dat 
is echt fantastisch. Maar die mensen weten dat ook niet. Ja.  

 
Er zijn groepen achter.  

 
En daar zit onder andere de Majestic 12 groep zitten daar ook in. En dat is niet 

alleen negatief. Er zijn andere dingen aan de hand. En ik garandeer jou, bijna, 
omdat ik het recht niet heb om het te doen.  

 

Want als je zelf de kennis zou hebben wat hier op de aarde aan de hand is en je 
zou de technologie in handen hebben gekregen om door de tijdlijn heen te kunnen 

kijken om te zien wat er zeer waarschijnlijk op deze tijdlijn gaat vibreren, dat je er 
alles aan zal doen om de dreiging die er al is om de historie die de aarde echt kent 

die je gewoon kunt terugzien wat er echt gebeurd is, dat je jezelf in eerste instantie 
als organisatie eerst zelf, ik heb het uit militair oogpunt hè, ik heb het niet over de 

harten-kracht, ik heb het over militair oogpunt, je moet alle talen van iedereen 
kunnen begrijpen, geen partijdigheid, onpartijdig zijn, alles goed kunnen zien, zul 

je kunnen snappen en begrijpen en begrip kunnen hebben voor dat niet alles hier 
gezegd is omdat er ook pogingen worden ondernomen om die intelligentie wél uit 

deze hologram weg te krijgen.  
 

Dus ik zeg niet dat het een positieve oplossing is, maar dit programma wat niet aan 
de NAVO toegewezen is, maar wat een internationaal, het is een planetaire 

gebeurtenis, is erop gericht om door middel van nieuwe technologische wapens, die 
eigenlijk niet hier vandaan komen, een indringer die zich schuilhoudt als de 

werkelijkheid, hoor je!  

 
Een indringer die zich gedraagt en zich ophoudt als de werkelijkheid, die er dus 
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doorheen loopt, om die te kunnen stil leggen. En daarvoor is er ook een 
meervoudige, breedbandige, militaire en bewustzijns-samenwerking nodig.  

 
Dus tussen mensen zoals jij, mensen zoals jij, die niet in spiritualiteit zitten, maar 

dus heel goed kunnen voelen wie ze zelf zijn, de liefde van het paradijs en van de 
aarde kunnen voelen, die het kabbelen van het beekje kunnen horen met hun hart 

(Martijn maakt emotionele inademing en uitblazing).  
 

Wat ik vanochtend zei; het sproeien, het nevelen van het water. Het is gewoon een 
goddelijke gebeurtenis. Tintelingen lopen over mijn armen dat ik erin sta. Niets kan 

mij iets vertellen met mijn hoofd, ik kan het alleen maar voelen.  
 

Dat is de Force, de kracht, the Force a Life. Ja.  
 

En het is aan ons dat je goed, bij het beseffen, dat het een zeer, zeer grote vorm 

van samenwerking vraagt op alle niveaus, om deze intelligentie zich als de 
werkelijkheid erdoorheen, dus de reacties ook geeft op basis van onze door hen 

geprogrammeerde overtuigingen, om die te bevriezen.  
 

Er is al heel veel kennis op dit onderwerp hoor. Er zijn ook heel veel aannames en 
er is ook heel veel kennis op dit onderwerp. En er is niet voor niets dat ik bewust de 

dingen die ik doe op de aarde, doe zoals ik ze doe omdat ik weet dat het ook 
samenkomt ook echt met, en haal ik het woord militair weg, 

bevrijdingsorganisaties.  
 

En het is niet voor niets dat deze intelligentie die zich dus gedraagt als de 
werkelijkheid, daarin ook antikrachten en antipartijen heeft gescript.  

Die er dus ook echt zijn in deze wereld. Zoals bijvoorbeeld de Deep State, de Cabal, 
de Illuminatie en allerlei andere netwerken en organisaties.  

 

Die zijn allemaal door degene die, ik aanwijs als de tegenstander, de opheffer van 
de vrije zone, van de vrije wil. Zij hebben zichzelf kenbaar gemaakt als zijnde die 

organisatie.  
 

En weet je wel hoe ze dat precies doen?  
Ze laten die organisaties ontstaan in jou.  

 
In de manier hoe je denkt. In hoe je over hen voelt. Wat je van ze vindt. Ze 

proberen daarmee allerlei antikrachten in jou aan te wakkeren.  
 

Zodat jij niet vanuit je Tara bewustzijn en je volledige innerlijke kracht van het 
denken en voelen verkeert.  

 
Maar dat je een mening hebt, een positie hebt, een partij hebt. En op dat moment 

zitten zij aan de knoppen, want dan ben jij weg. Dan ben je weg. Dan is het 
afgelopen. Dan zijn zij daar.  

 

En wat wij dus aan het doen zijn, is op dit moment, is meewerken. Meewerken 
vanuit helemaal, dat is complementair op ruimtevaart, dat is complementair, er is 
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geen geheim ruimtevaartprogramma, die zijn er natuurlijk, dat is allemaal geheim. 
Maar wat is nou geheim?  

Hoezo geheim?  
Ik weet er alles van.  

 
Wat is er nou geheim aan?  

Mag ik het zo even zeggen?  
Ik zeg het omdat ik de woorden wil tackelen, en de kracht achter de woorden.  

 
Ik kijk wel eens naar een podcast van mensen, en dan wordt er over de Secret 

Space program gesproken, en dat is hartstikke mooi, maar er is voor mij helemaal 
niks secret aan. En ook er is nog een heel groot deel nog niet eens waar ook.  

Dus wat is er dan secret? Er is niks secret.  
 

Wij zijn zo positief, naïef, onnozel, om te denken dat dat secret is. Want je hebt 

gewoon access ertoe. Je hebt gewoon toegang. Maar je krijgt die toegang niet tot 
die werkelijkheid, omdat je in een elektronisch bewustzijn zit. In een elektronisch 

veld.  
 

En dat is het empire achter de schermen, die ik ook heb aangeduid als een 
vertakking daarvan van de Labyrint Delta groepen. En dat zijn mensen. Dat zijn 

geen aliens. Dat zijn mensen die zich gekeerd hebben tegen de andere vrije 
werelden.  

 
En dat is heel bewust zo gedaan, omdat mensen weten de ingang naar buiten toe 

te vinden. En de kracht die in de mens is gekomen, dat is iets anders dan de mens. 
Oké. Jij kunt andere mensen manipuleren of besturen, modificeren zoals je wilt, 

klinkt misschien iets aardiger, omdat je begrijpt hoe een mens werkt, omdat je 
weet hoe jezelf werkt. Je weet waar je eigen needs zitten, je eigen behoefte van 

liefde, je eigen tekorten. Je weet waar je eigen parel is, je eigen liefdes. Je weet 

precies van jezelf. Dus je kunt de andere mensen ook manipuleren.  
 

En dat is de reden waarom zij mensen hebben aangewezen, mensen zijn 
aangewezen om die attack uit te voeren. Dus de tegenstander van de mens, wie 

vanuit wie wij zijn, wij zijn een onderdeel van de stamwerelden, wij zijn organische 
mensen met de liefde in hun hart, die wordt bespeeld door andere mensen.  

 
En daartussenin liggen allemaal agenda’s van buitenaardsen.  

 
En als je een beetje subtiel in jezelf kunt richting kiezen, van waar het nu over 

gaat, dan kun je ook voelen dat je bij die mensen nu bent uitgekomen.  
 

De waarheid zal heel naakt zijn.  
 

Als je de mind control kamers ziet, de technologie ziet die ze gebruiken, dan kun je 
je eigenlijk niet voorstellen dat we daar zo lang niets aan hebben gedaan.  

 

En ook daarom heb ik het dus over de vaardigheden omdat de vaardigheden, ik heb 
op de website een aantal plaatjes erop staan; ‘buitenaardse aanwezigheid is 
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werkelijkheid, de mens verkeert in een verstoord bewustzijn, et cetera’.  
 

 
 
De mens heeft harten-kracht en heeft daarmee een eigen en is daarmee een eigen 

kracht om eigen unieke tijd en ruimte te creëren. Tijd die gebonden is aan jouw 
bewustzijn.  

 
Dus die niet meewandelt in de tijd van het script, maar stationaire tijd. Liefde is 

stationair. En dat is wat die slides zijn. Die slides, die plaatjes, daaraan zitten dus 
dagen aan. Daar worden die vaardigheden beoefend in de vorm van het één of het 

ander. Maar het is het machtigste wapen dat er zijn. En dat is niet onopgemerkt 

gebleven.  
 

Toen ik in 2014 een pak op een sodomieter heb zou moeten krijgen van de 
spirituele wereld in Nederland, en dat hebben ze uiteraard, omdat de dingen die ik 

zei, die waren zeker niet gewenst. Niet in UFO-groepen, maar ook niet in spirituele 
groepen en ook niet in meditatiegroepen. Want praten over duistere dingen, 

volgens datgene wat voor hen duister was, praten over dingen die volgens hen 
geheim waren, maar voor mij niet, was verboden.  

 
En ik spreek al vanaf dag 1 over de echte intrinsieke waarde van wie wij met elkaar 

zijn. En ik heb daar dus ook gemerkt dat toen die eerste klappen werden 
uitgedeeld, dat het establishment van spiritueel, en het zijn allemaal hele goede 

mensen, dus dat zeg ik niks over, je hoort het woord wat ik uitstreek, ik geef het 
woord ‘establishment’ eraan. Dat het establishment van spiritualiteit, met alle 

mooie dingen erin eigenlijk puur een afleidingsmechanisme is. En een kracht is om 

te handhaven, er moet gehandhaafd worden.  
 

Je m'entrê. Ik zal handhaven. Ik zal luisteren naar de goede dingen die er worden 
geïnstalleerd. Maar wat wij hier nu mee maken op de aarde en wie wij werkelijk zijn 

en de liefde die je voelt, dat is geen toeval.  
 

Moeilijke zaken moeten worden besproken en dat is wat we dus doen. Wij zijn op 
dit moment bezig, rechtstreeks aan het afstevenen op een samenwerking met grote 

internationale organisatie. Dat is ook waarom ik zeg van pas goed op jezelf, doe 
gewoon wat je moet doen, je bent niet afhankelijk van mij, de informatie komt niet 
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via mij allemaal naar je toe.  
 

Ik kan alleen wat dingen daarover benoemen, je hebt alles zelf in voorraad, maar 
het is af en toe best wel eventjes goed als je aan het sjoelen bent, dat je even ook 

elkaars steentje leent. Dat is ook goed. En als je daar punten mee scoort, is dat ook 
goed, dat mag best.  

 
Dat is leuk hè, sjoelen, heel organisch. Ik deed dat vroeger bijna elke avond na het 

eten, klein jongetje was. Nou, ik denk ook wel tot aan mijn 16e denk ik nog wel.  
Ik had van mijn oma toen een hele mooie sjoelbak gekregen. Die staat trouwens 

nu, uiteraard, in de meterkast. Want dat is de plek waar je zo’n ding opbergt. En ik 
vond het heel leuk om dat te doen, dat sjoelen. Gewoon op een stukje hout, wat 

een plezier.  
 

Dus dat is waar we mee bezig zijn. En Black Box, Operation Black Box, is dat de 

realiteit, dat is ook gewoon vastgesteld, want dat is waar ik het ook altijd over heb, 
de realiteit die we nu zien, als zijnde UFO's en dan wordt het gemixt met UAP's, 

UFO's-UAP's, wordt alles door elkaar heen gegooid.  
 

Zoveel mogelijk mogelijkheden creëren dat je eigenlijk niet meer weet wat je zo 
moet denken en kunt voelen. Is dat er nu berichten naar buiten komen, en dat is 

dat we dus worden bezocht door buitenaardse, dat het allemaal echt bestaat.  
 

Is allemaal heel lang tegengesproken.  
 

Nu ineens bestaat dat dus wel. Nu brengen ze dat naar buiten. Maar wat ze 
eigenlijk naar buiten brengen. Wat er naar buiten wordt gebracht.  

 
Is dat de tegenstander van de vrije wil van de mens.  

 

Voelen, bewegen, (Martijn maakt zachte inademing) in balans en harmonie. Een 
goed mens zijn, een fijn mens zijn, reacties uit het veld, welkom goed mens wat 

fijn dat je er bent.  
 

Dat is wie we zijn.  
 

Om dat in verdrukking te brengen, wat er nu gebeurt, is dat die intelligentie die 
zich als de werkelijkheid gedraagt, dat die zich nu op dit moment toont als 

buitenaardse.  
 

En dat zijn dus de Black boxen, zeg maar ook de basis, één van de basissen van 
waaruit de black goo, noemen sommige mensen dat, of dark AI of archontische 

intelligentie. Vanuit die vierkante kubus, de Black Box, je kunt het ook lighthouse 
ineens gaan noemen als het straks open is. (gelach).  

 
Maar die Black Box, de Operation Black Box is erop gericht om de verschijning van 

de wezens die wij zien als buitenaardse, dus ook inclusief hun objecten, om die met 

je bewustzijn in één tel terug te laten vloeien in die Black Box. En dan de Black 
Box, nou ga ik echt een stap verder, te absorberen met je hart (iemand maakt 
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unieke krachtige uitroep).  
 

Ja, dus dat is nog wat. En dat is een internationale operatie. En de technologieën 
die daarvoor gebruikt worden, die kunnen niet ongezien worden geproduceerd. 

Want de technologieën die daarvoor worden gemaakt, daarvoor zijn heel veel 
grondstoffen nodig. Heel veel grondstoffen. En veel grondstoffen die ook in 

elektrische auto's gaan, in batterijen, die worden daar ook voor gebruikt.  
 

Dus de versnelling van de elektrische vehicles moest gelanceerd worden, als 
dekmantel.  

 
Corona moest gelanceerd worden. Elektrische energie moest gelanceerd worden. 

Oorlogen moeten gelanceerd worden, want er moeten zo snel mogelijk grondstoffen 
gedelfd worden, die allemaal gebruikt worden. En dat kost verschrikkelijk veel geld.  

 

En dat geld, dat kun je niet zomaar, je kunt niet honderden triljarden aan dollars in 
het systeem, in het systeem, ik praat allemaal over dit systeem, die kun je niet in 

één keer ineens honderden triljarden dollars even aanwenden, want dat valt op.  
 

Dus dat kan wel verschoven worden onder de vlag van oorlog. En dat is wat er 
gebeurt. Budgeten gaan omhoog. Dus er is iets heel totaal anders aan de hand.  

 
En ik zeg niet dat de oorlogen niet plaatsvinden. Want wat ik net al zei, ja ze zijn in 

staat om alles te doen. Ze schieten landen kapot. Omdat het maakt ze niks uit als 
ze dit programma maar kunnen uitrollen.  

 
Dus wat vroeger aan vijanden waren, spelen nu onder de vlag van deze grote 

planetaire dreiging, wat uitgekomen is, is de needs for a solution, is groter dan het 
behoud van persoonlijke levens.  

 

Dat is de visie achter de schermen.  
 

En daarom zeg ik tegen jou, jij bent de Peacekeeper. Jij bent the Power of Life. Jij 
bent degene die moeilijke gedachten, hop! om kan draaien, open (Martijn neemt 

adem teug), open. En recht is het weer. I am in charge. My heart. Ik ben het. Ik 
schrijf het. Niet het systeem, ik schrijf het. Dus we zijn nodig.  

 
En niet omdat wij een belangrijk groep zijn, want we zitten niet in een sekte, maar 

de mensheid is nodig. En ergens, ergens, en dat weet jij net zo goed als ik, ergens 
moet iets ook ontstaan. Ergens moet iets ontstaan.  

 
Als er geen antwoord is op persoonlijk lijden, dan is er iets nodig in je leven, 

waardoor dat antwoord ergens wordt gegeven wat het stoppen van het lijden 
inluidt. Zo simpel is het. Laat het niet te groot of onmogelijk zijn, het is gewoon wat 

het is.  
 

Ergens starten er altijd, is er altijd een start van een verandering of een start van 

het eind. Dat is gewoon zo. En wees er nou maar getuige van. En het speelt zich af 
in jouw wereld. En het is dan jou hoe je daarmee wilt omgaan.  
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Eet smakelijk.  

 
We houden pauze van een half uurtje, dan gaan we verder in dialoog 

 
(pauze) 
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